



God's
Friends

*Gottes
Freunde*



Adam and Eve

Then the Lord God planted a garden in Eden in the east, and there he placed the man he had made.

When the cool evening breezes were blowing, Adam and Eve heard the Lord God walking about in the garden. (Genesis 2:8, 3:8)

Adam und Eva

Gott einen Garten im Osten an, in der Landschaft Eden, und brachte den Menschen, den er geformt hatte, dorthin.

Am Abend, als ein frischer Wind aufkam, hörten Adam und Eva, wie Gott, der Herr, im Garten umherging. (1 Mose 2:8, 3:8)

Enoch

Enoch lived 365 years, walking in close fellowship with God. Then one day he disappeared, because God took him. Before this happened God had said how pleased he was with Enoch. (Genesis 5:23-24; Hebrews 11:5)

Henoch

Sein ganzes Leben führte Henoch in enger Gemeinschaft mit Gott. Er wurde 365 Jahre alt. Dann war er plötzlich nicht mehr da – Gott hatte ihn zu sich genommen! (1 Mose 5:23-24)



Abraham

Then the Lord took Abraham outside and said to him, “Look up into the sky and count the stars if you can. That’s how many descendants you will have!”

Abraham believed God, and God counted him as righteous because of his faith. He was even called the friend of God. (Genesis 15:5; James 2:23)

Abraham

Gott führte Abraham aus dem Zelt nach draußen und sagte zu ihm: »Schau dir den Himmel an, und versuche, die Sterne zu zählen! Genauso werden deine Nachkommen sein – unzählbar!«

*Abraham nahm dieses Versprechen ernst. Er setzte sein ganzes Vertrauen auf den Herrn, und so fand er Gottes Anerkennung. Ja, er wurde sogar »Gottes Freund« genannt.
(1 Mose 15:5, Jakobus 2:23)*



Moses

The Lord would speak to Moses face to face, as one speaks to a friend.

Of all my house, [Moses] is the one I trust. I speak to him face to face, clearly, and not in riddles! He sees the Lord as he is. (Exodus 33:11; Numbers 12:7-8)

Mose

Der Herr sprach von Angesicht zu Angesicht mit Mose, so wie Freunde miteinander reden.

Ich rede mit Mose von Angesicht zu Angesicht, nicht in geheimnisvollen Bildern, sondern in klaren Worten. Er darf mich sogar sehen. (2 Mose 33:11, 4 Mose 12:8)





Jesus' disciples

I no longer call you servants, because servants don't know what their master is doing. But now I call you friends, because I have told you everything that my Father told me. (John 15:5)

Jesu Jünger

Ich nenne euch nicht mehr Diener; denn einem Diener sagt der Herr nicht, was er vorhat. Ihr aber seid meine Freunde; denn ich habe euch alles anvertraut, was ich vom Vater gehört habe. (Johannes 15:15)



You

I have loved you with a love that lasts forever. The mountains may move and the hills disappear, but even then my faithful love for you will remain. You are my friends. (Jeremiah 31:3; Isaiah 54:10; John 15:14)

Du

Ich habe dich schon immer geliebt. Berge mögen von ihrer Stelle weichen und Hügel wanken, aber meine Liebe zu dir kann durch nichts erschüttert werden. Ihr seid ... meine Freunde. [Jeremia 31:3; Jesaja 54:10; Johannes 15:14]

www.freekidstories.org

Image Credits:

Page 1: © Aurora Productions. Used by permission

Page 2: © Aurora Productions. Used by permission

Page 3: © TFI. Used by permission

Page 4: © Aurora Productions. Used by permission

Page 5: Andrew Gruner via Behance.net. Used under Creative Commons license

Page 6: © Aurora Productions. Used by permission

Page 7: Pixabay.com